
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 146
Forslag til lov om regulering af sociale medier.
Af erhvervsministeren (Simon Kollerup)

Spørgsmål 27
De fleste startups har ambitioner om vækst. Kan ministeren sætte tal på, hvor mange 
danske virksomheder, der i dag findes inden for anvendelsesområdet, som i dag ligger 
under grænseværdierne i lov om regulering af sociale medier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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